

Bestyrelsesmøde den 3. marts -08 kl 19,30 hos Steen, Bratskovvej 5

Version 3

*Tak til Marina og Hans Jørgen for tilføjelser og rettelser i forhold til version 1 og til Anne i forhold til version 2 (pkt 6) Deres bidrag er markeret med kursiv*

Jan Thygesen havde meldt afbud på grund af sygdom.

Dagsorden

1. Referat fra GF.

Referatet blev godkendt. I overensstemmelse hermed konstituerede bestyrelsen sig som anført, dvs med Niels Chr. som formand og Ole W. som kasserer. Steen afleverer et underskrevet eksemplar af referatet til Hans Rørdam, som giver det videre til Ole W. i underskrevet stand. *(Ref: Jeg har lagt referatet i H.R. 's postkasse)*

2. Elektronisk mødeforum for Vejlauget

VGS's hjemmeside er iflg. Ole gammeldags og svær at håndtere. To muligheder vil blive undersøgt inden næste møde: Ole overvejer at lave en mere håndterlig hjemmeside som kan forbindes ("linkes") med VGS og Anne undersøger Google-Group.

3. Vejgrus

Hans Jørgen mente at Kbh. Kommune kræver lerblandet grus, men vil undersøge sagen. En grusbestillingsseddel vil blive udsendt sammen med referatet fra GF og kontingentopkrævningen. Inge har tilbudt at stå for uddelingen. Alle papirer skal være hos Ole inden 17. marts. Han vil så trykke et passende oplag, 200 – 250 stk. Grusuddelingen foreslås foretaget i perioden 14. til 17. april og svar fra interesserede grundejere skal indgives til Ole senest 9. april.

4. Tinglysning af tilslutningspligt for de nye medlemmer fra Herlufsholmvej

Der har været stor tilslutning i ugen efter BV's generalforsamling og der mangler pt kun tilslutning fra Herlufsholmvej nr 1, 3, 5, 15 og 4. Nr 9B, st. har sendt en bekræftende mail og ejeren af nr 27A er bortrejst. Steen vil forespørge på Tinglysningskontoret om formelle krav vedr. vores andragende om tinglysning af servitut. Ole har lavet en liste over hus- og matrikelnumre og har indsamlet underskrifterne. Han sender listen til Steen elektronisk.

5. Kabelnet

Sammen med GF-referat, grusbestillingsseddel og kontingentopkrævning vil vi uddele en seddel hvori vi beder medlemmerne tilkendegive interesse for kabeltilslutning. Til dette formål skaffer *(Ref: Hvem? Ikke Hans Jørgen! Ole?)* oplysning om pris og tilslutningskrav fra hhv DONG og TDC.

6. Trafikplan

Det store spørgsmål her var prioritering af samlet trafikplan over for iværksættelse af specifikke tiltag. Ole og Niels Chr. ville gerne have opsat flere skilte på Børglumvej/Støvringvej og Ole og Hans Jørgen ville gerne omgående sætte vejbump på Herlufsholmvej i værk. Begge projekter fik tilslutning, mens diskussionen om den overordnede plan blev udskudt til næste møde. Den præcise placering af bumpene på Herlufsholmvej var ikke helt klar, men bumpene vil være af

samme type som de nyligt etablerede bump på Katholmvej. *Anne* samler underskrifter fra de medlemmer som bor ud for de planlagte bump.

7. Vejtræer, mm.

Steen beder Bjørn grave rødderne op efter det gamle træ ud for nr 18 på Herlufsholmvej. Det nye træ skal placeres 5 – 10 meter længere nede mod Jernbane Allé. Desuden skal der nyplantes et træ ud for nr 17. Den præcise placering angives med en mærkning på kantstenen. Bjørn vil også blive bedt om at beplante ”øerne” (kummerne) på Herlufsholmvej med samme beplantning som er brugt på Børglumvej.

8. Trekanter mod Ålekistevej

Ole sender tegning til Vej & Park af den planlagte beplantning ud for Lemvig-Müller. Beplantningen skal ses i sammenhæng med den endelige samlede trafikplan, således at en forlængelse af fortovene tværs over Herlufsholmvej og Børglumvej kan gøre en større beplantning (”birkelund”) formålstjenlig. .

9. Versionsstyring af referater

Referatet fra GF var rundsendt i 6 på hinanden følgende versioner, hvilket havde skabt en del unødigt forvirring, idet rettelser og tilføjelser ikke i alle tilfælde var blevet indført i den næstfølgende version. Af hensyn til tydeligheden enedes man om at rettelser og tilføjelser til den udsendte version i fremtiden vil blive markeret i *kursiv* af forfatteren.

10. Evt. og næste møde

Hans Jørgen oplyste at der er indkaldt til GF i Herlufsholmvej I med henblik på afvikling af sammenslutningen. Det bliver antagelig nødvendigt også at have en ekstraordinær GF, idet man næppe vil kunne nå det nødvendige antal af ja-stemmer (to tredjedele) ved den ordinære GF.

*Næste bestyrelsesmøde bliver 9. april kl. 18,00, hvor vi mødes på Støvlen (Jyllingevej) og siden spiser thai på Bratskovvej 1.*

Steen S.